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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 12. 

 

2023. gada 12. jūlijā.  

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Ineta Romanovska. 

Protokolētāja – sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Dace Cīrule. 

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne, Galvenais speciālists 

izglītības jautājumos Monika Daļecka.  

 

Sēdē nepiedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Rihards Gorkšs.  

 

 

Darba kārtība 

1. Par saistošo noteikumu "Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība kompensē vispārējās 

pamatizglītības un vidējās izglītības iestāžu izglītojamiem braukšanas izdevumus par 

sabiedriskā transporta izmantošanu";  

2. Par Ķekavas novada pašvaldības Pedagoģiski medicīniskās komisijas locekļu 

apmaksājamo stundu skaita palielināšanu;  

3. Informatīvs - Par otrā ceturkšņa finansējumu atbilstoši saistošajiem noteikumiem;  

 

 

Ineta Romanovska atklāj sēdi. 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Ineta Romanovska.  

 

Jautājumu, debašu nav un I. Romanovska aicina apstiprināt darba kārtību.  

 

 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Ineta Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Apstiprināt komitejas 2023. gada 12. jūlija sēdes darba kārtību. 
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1. Par saistošo noteikumu "Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība kompensē 

vispārējās pamatizglītības un vidējās izglītības iestāžu izglītojamiem braukšanas 

izdevumus par sabiedriskā transporta izmantošanu" 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:02:00) 

 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne. Ir izstrādāti Ķekavas novada pašvaldības saistošie 

noteikumi “Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība kompensē vispārējās pamatizglītības un 

vidējās izglītības iestāžu izglītojamiem braukšanas izdevumus par sabiedriskā transporta 

izmantošanu” un to paskaidrojuma raksts.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Jānis Zvaigzne, Ineta Romanovska. 

 

Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par lēmuma 

projektu.  

 

Par lēmuma projektu –  

Par saistošo noteikumu "Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība kompensē 

vispārējās pamatizglītības un vidējās izglītības iestāžu izglītojamiem braukšanas 

izdevumus par sabiedriskā transporta izmantošanu", 

Atklāti balsojot ar 3 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Elīna Rasnace, Ineta 

Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Dace Cīrule), "Nepiedalās" – nav,  

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 

 

 

2. Par Ķekavas novada pašvaldības Pedagoģiski medicīniskās komisijas locekļu 

apmaksājamo stundu skaita palielināšanu 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:22:30) 

 

Par jautājumu ziņo Monika Daļecka. Ķekavas novada domes 2021.gada 4.augusta sēdē tika 

pieņemts lēmums, ar kuru noteikta Ķekavas novada domes izveidoto komisiju locekļu atlīdzību 

- Ķekavas novada pašvaldības Pedagoģiski medicīniskā komisija izveidota 2023.gada 11.maijā 

ar izpildirektora rīkojumu. Pamatojoties uz Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes galvenās 

speciālistes M.Daļeckas 2023.gada 7.jūlija iesniegumu, pašvaldības Pedagoģiski 

medicīniskajai komisijai ir paredzams darba apjoma pieaugums, līdz ar to, tiek lūgts palielināt 

apmaksājamo nostrādāto stundu skaitu par darbu Ķekavas novada pašvaldības Pedagoģiski 

medicīniskās komisijas locekļiem līdz 60 (četrdesmit) stundām mēnesī. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Monika Daļecka, Jānis Zvaigzne, Ineta 

Romanovska. 
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Jautājumu vairāk nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par lēmuma 

projektu.  

Par lēmuma projektu –  

Par Ķekavas novada pašvaldības Pedagoģiski medicīniskās komisijas locekļu 

apmaksājamo stundu skaita palielināšanu, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Ineta Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

3. Informatīvs - Par otrā ceturkšņa finansējumu atbilstoši saistošajiem noteikumiem 

(Jautājuma izskatīšana videoierakstā sākas plkst.00:34:55) 

 

Par jautājumu ziņo Dace Cīrule. Tiek sniegta atskaite par otro ceturksni komisijas darbā. 

(Vērtēšanas komisija finansējuma sadalei ķekavas novada sportistiem).   

 

Jautājumu nav, debašu nav un I. Romanovska aicina uzsākt balsošanu par izvirzīto 

priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot ar 4 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Elīna Rasnace, 

Ineta Romanovska), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Izglītības, kultūras un sporta komiteja nolemj: Atbalstīt priekšlikumu. 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.14:57 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs:   (1PARAKSTS) Ineta Romanovska 

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


